
Lihtsalt kommentaariks.... 

Möödunud esmaspäeval toimunud kahe volikogu alatise komisjoni ühiskoosolekul 

toimus põgus, kuid huvitav arutelu vallavanem M. Võrklaeva, valla rahandusameti 

juhataja ja veel mõnede komisjoni liikmete vahel. Nimelt tuli juhuslikult arutlusele 

HOL-i liikmemaksu suurus ja Rae valla käitumine selles olukorras, kus Rae 

vallavalitsus otsustas talle saadetud arve jagada neljaks ja tasuda vaid neljandiku 

„kuna see on õiglane“. Selline käitumine on minu jaoks uudne. Näiteks. Minu juhitav 

spordiklubi maksab vallale tuhandeid eurosid ruumide renditasu aastas (7000-9000), 

seejuures on valla toetus klubile 0 eurot aastas. Ja meile pole tulnud pähegi 

omavoliliselt arveid vähendama hakata. Siinkohal tekivad järgmised retoorilised 

küsimused: 

 

1. Kas Rae vallas kehtib olukord, kus saajale ebaõiglaselt suured tunduvad 

arved võib saajale meelepärase (õiglase) koefitsendiga läbi jagada? 

2. Millise koefitsendiga on Teie hinnangul otstarbekas ja õiglane jagada Rae 

vallavalitsuse pooltnäiteks judoklubile Mikata saadetud ruumide rendiarved?  

 

 

 

 


